

Title (en)
Strap clasp

Title (de)
Armbandverschluss

Title (fr)
Fermoir pour bracelet

Publication
EP 1188389 A1 20020320 (FR)

Application
EP 00117993 A 20000822

Priority
EP 00117993 A 20000822

Abstract (en)
[origin: US2002023320A1] A clasp for a bracelet, which makes it possible to bring together and to fasten together the two ends of a bracelet in a closed position and to separate these two ends of the bracelet in an open position, includes two pairs of interchangeable linkage members (7, 8) for connecting the ends of the bracelet to the body (1, 2, 3) of the clasp, one of said pairs of linkage members (7) being designed for connection to the ends of a flexible strap and the other (8) for connection to the ends of a band comprised of rigid links. Each linkage member (7, 8) is connected hingedly to the body (1, 2, 3) of the clasp by a locking means which can be operated without the use of a tool.

Abstract (fr)
Le fermoir pour bracelet permet de rapprocher et de fixer deux brins d'un bracelet dans une position fermée et de séparer ces deux brins du bracelet dans une position ouverte, comporte deux paires de pièces de liaison (7,8) interchangeables reliant les brins du bracelet au corps (1,2,3) du fermoir, l'une des paires (7) de pièces de liaison étant destinée à recevoir les brins d'un bracelet souple et l'autre (8) les brins d'un bracelet à maillons rigides. Chaque pièce de liaison (7,8) est reliée et articulée sur le corps (1,2,3) du fermoir à l'aide d'un dispositif de verrouillage pouvant être actionné sans outils. <IMAGE>

IPC 1-7
A44C 5/24

IPC 8 full level
A44C 5/04 (2006.01); **A44C 5/00** (2006.01); **A44C 5/24** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A44C 5/24 (2013.01 - EP US); **Y10T 24/4718** (2015.01 - EP US); **Y10T 24/4782** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] US 5699590 A 19971223 - ERARD FRANCIS ALBERT [CH], et al
- [Y] CH 276496 A 19510715 - CORNU & CIE [CH]
- [Y] US 4564308 A 19860114 - IKEGAMI IWAO [JP], et al
- [A] US 5416953 A 19950523 - HUI WAH-SANG [HR]
- [A] CH 689931 A5 20000215 - POLI RENATO [CH]
- [A] NL 59700 C

Cited by
EP3100630A1; WO2018127779A1; US11013300B2; EP3609362B1; WO2018189219A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE ES FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
US 2002023320 A1 20020228; US 6493908 B2 20021217; CN 1200629 C 20050511; CN 1343474 A 20020410; DE 60018066 D1 20050317; DE 60018066 T2 20060112; EP 1188389 A1 20020320; EP 1188389 B1 20050209; JP 2002119311 A 20020423

DOCDB simple family (application)
US 93190001 A 20010820; CN 01123637 A 20010822; DE 60018066 T 20000822; EP 00117993 A 20000822; JP 2001250475 A 20010821